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PROTOKÓŁ NR XIX/2019 
z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 30 września 2019 roku. 
 
Posiedzenie obrad trwało od godz. 800 do godz. 1015 

 
Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XIX Sesji Rady Miejskiej powitał obecnych Radnych, 
Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, przybyłych sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych oraz 
pracowników urzędu. 
 
Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad.    
 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

5. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej Sesji. 

6. Wręczenie nagrody dla najlepszego maturzysty 2018/2019 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/68/2019 Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 4 

czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/49/2019 Rady Miejskiej w Mogielnicy z dnia 11 

marca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w 

Mogielnicy w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Mogielnicy wchodzące w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących im. Jana Kilińskiego w Mogielnicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/26/2018 w sprawie regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu 

nagród. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta do przekazania Budowy 

zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, Wykonanie progu zwalniającego wraz z 

oznakowaniem pionowym i poziomym w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. Krakowskie 

Przedmieście. 

15. Sprawy bieżące, interpelacje radnych.   

16. Sprawy mieszkańców. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Ad.2 Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Zgłoszono kandydaturę radnego Jerzego Marczaka na Sekretarza obrad. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Radny wyraził zgodę. Przeprowadzono głosowanie w sprawie powołanie na sekretarza obrad radnego Marczaka. 

 

       Wyniki głosowania imiennego w sprawie: powołania na Sekretarza obrad radnego Jerzego Marczaka.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0, 
 
 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
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Ad 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski przedstawił zmiany, jakie będą dotyczyły porządku obrad. Mianowicie 

zostanie dodany punkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta do 

przekazania Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, wykonanie progu 

zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. 

Krakowskie Przedmieście. 

 

       Wyniki głosowania imiennego w sprawie: przyjęcia porządku obrad.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0, 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
 

Ad. 4. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołów z poprzednich sesji. 

 

Protokół nr. XV/2019 

Protokół nr. XVI/2019 

Protokół nr. XVII/2019 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: przyjęcia protokołów z poprzednich Sesji.  
 

ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
 
 

Ad.5. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej Sesji. 

 

Burmistrz odczytał zarządzenia wydane od ostatniej sesji od nr 56 z 26 czerwca 2019 r. do nr 85 z 20 września 

2019 r. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

  

Ad. 6. Wręczenie nagrody dla najlepszego maturzysty 2018/2019 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał list gratulacyjny dla najlepszego maturzysty. 

Z powodu nieobecności absolwenta dyplom został przekazany do biura rady do odebrania. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie.  

 

Głos zabrał Burmistrz zwracając uwagę na to, że jeśli jakaś inwestycja została opisana w WPF nie jest 

jednoznaczna z tym, że będzie ona natychmiast wykonywana i zakończona. Wszystko to jest rozłożone w czasie. 

Jak sama nazwa wskazuję są to zadania wieloletnie. Burmistrz również zwrócił uwagę na to, że przebudowa ul. 

Dziarnowskiej w WPF oznacza rozpoczęcie opracowywania niezbędnej dokumentacji do jej wykonania a nie 

samego wykonania.  

 

Następnie głos zabrał radny Edward Kieszek pytając czy zapadł wyrok w sprawie ustalenia granic na drodze 

łączącej Kolonię Tomczyce ze Ślepowolą ( droga przed krzyżem) ze względu na punkty sporne. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że nie było żadnej sprawy sądowej. Przed rozpoczęciem dokumentacji 

te drogi miały w miejscach kolizyjnych wznawiane granice. Oznacza to, że ze środków w dziale geodezja 

zleciliśmy zadanie aktualizacji granic na wybranych odcinkach a następnie zostały wytypowane miejsca 

kolizyjne. Praca ta została zlecona geodecie i takie prace zostały zakończone. Zatem żadna z tych dróg nie trafiła 

na drogę sądową.  

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027 
 
ZA: 12, 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Malinowska Agnieszka, Małek Wiesław, 
Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
Kieszek Edward  
 
 
 Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie.  

Głos zabrał Burmistrz omawiając w/w uchwałę oraz zwrócił szczególną uwagę na podniesione koszty oświaty w 

kwocie ok. 360 tys. zł. przypadające na cztery ostatnie miesiące roku 2019 oraz dotację jaką otrzymaliśmy na te 

cztery miesiące na utrzymanie szkół z Ministerstwa Finansów w kwocie 195 tys. zł. Zatem musimy dołożyć z 

własnych środków ok. 165 tys. zł. Następnie poinformował, że nie jest możliwe zainstalowanie urządzeń na 

placu zabaw w Wólce Gostomskiej ze względu na niewystarczającą ilość miejsca. Poinformował również o 

zgłoszeniu OSP Kozietuły do KSRG oraz o dofinansowaniu zakupu urządzenia do kompresji klatki piersiowej 

dla SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą w kwocie 15 tys. zł.   

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.  
 
ZA: 12, 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Malinowska Agnieszka, Małek Wiesław, 
Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
Kieszek Edward  
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/68/2019 Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 4 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Grójeckiego. 

 
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały a następnie powiedział - Zmiana ta wynika ze zmiany wartości 
zadania. Po przetargu okazało się, że wartość zadania jest mniejsza. Zatem aby była zgodność uchwały między 
Gminą a Starostwem trzeba wprowadzić do niej sprostowanie.  
 
Więcej uwag nie było. 
 
Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/68/2019 Rady Miejskiej 
w Mogielnicy z dnia 4 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 
Grójeckiego.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/49/2019 Rady Miejskiej w Mogielnicy 

z dnia 11 marca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Grójeckiego. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały a następnie zarządził głosowanie.  

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/49/2019 Rady Miejskiej 
w Mogielnicy z dnia 11 marca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 
Grójeckiego.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały a następnie zarządził głosowanie.  

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Powiatu 
Grójeckiego.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego w Mogielnicy w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Mogielnicy 

wchodzące w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Kilińskiego w Mogielnicy. 

 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. 

Następnie głos zabrał radny Bogdan Sawicki pytając czy wyjaśniono już sprawę wygaszenia liceum trzyletniego. 

Sprawa ta była poruszana na komisji. Zwraca również uwagę, że ta uchwała może zamknąć jeszcze istniejące 

trzyletnie liceum. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca źle przygotowanej uchwały. 

Dodatkowo projekt tej uchwały był konsultowany z mecenasem, który również nie wniósł żadnych uwag. 

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego 
Liceum Ogólnokształcącego w Mogielnicy w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Mogielnicy wchodzące 
w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Kilińskiego w Mogielnicy.  
 
 
ZA: 12,  
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Wasiak Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
Sawicki Bogdan 
    
 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/26/2018 w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego 

funduszu nagród. 

 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Następnie zarządził głosowanie. 
 
Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/26/2018 w sprawie 
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu nagród.  
 
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
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Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta  

do przekazania Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, Wykonanie 

progu zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym  

w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. Krakowskie Przedmieście. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały. Następnie zarządził głosowanie. 
 
Wyniki głosowania imiennego w sprawie: uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i Miasta do 
przekazania Budowy zatoczki parkingowej w ul. Armii Krajowej w Mogielnicy, Wykonanie progu 
zwalniającego wraz z oznakowaniem pionowym i poziomym w ul. Armii Krajowej i przebudowy chodnika ul. 
Krakowskie Przedmieście.  
 
ZA: 13, - jednogłośnie 
Baran Sławomir, Bogdan Irena, Jagieliński Adam, Kępka Stanisław, Kieszek Edward, Malinowska Agnieszka, 
Małek Wiesław, Marciniak Jan, Marczak Jerzy, Michalski Grzegorz, Nejman Piotr, Sawicki Bogdan, Wasiak 
Włodzimierz, 
 
PRZECIW: 0,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
 
 
 

Ad. 15. Sprawy bieżące, interpelacje radnych.   

 

Głos zabrał radny Edward Kieszek w sprawie przebudowy linii wysokiego napięcia w alei I w Izabelinie, pytając 

na jakim etapie są prace? 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że prace są na etapie złożonego pisma, które wskazuje, że PGE dokona 

takiej przebudowy. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo od OSP Borowe. Dotyczy ono akcji charytatywnej  

o charakterze pikniku celem zebrania funduszy na dalszą rehabilitację Dominika Kowalczyka.  

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski pogratulował Karolowi Dudkowi wyboru na sołtysa wsi Ślepowola 

 

Ad. 16. Sprawy mieszkańców. 

 

Głos zabrała pani Katarzyna Zieja, sołtys wsi Pączew pytając czy gazociąg, który jest przeprowadzony przez 

skraj wsi jest prywatną inwestycją nowo powstałej fabryki w Brzostowcu? Czy mieszkańcy mogą się do niego 

podłączyć? 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz przedstawiając na początku jak wygląda mniej więcej przebieg inwestycji, przez 

jakie wsie może przechodzić. Ogólnie inwestycja ta rozpoczyna się od Puław do Rawy Mazowieckiej. Burmistrz 

zaznaczył również, że ten gazociąg ma charakter przesyłowego i jest na etapie uzyskiwania decyzji 

środowiskowej na dalszą realizację. W trakcie budowy, jeśli inwestycja wkracza na daną działkę zostaną 

wypłacone odszkodowania dla właścicieli owych działek. Kwota ta może wahać się między 5zł/m2 do 30 zł/m2. 

Wszystko zależy od rodzaju działki. Czy jest to sad, czy grunty orne. Gazociąg ten pozwoli na wzmocnienie 

istniejącej już sieci gazociągów oraz może zasilać kolejne miejscowości. W jakim zakresie? Na ten temat nie ma 

żadnej informacji. Firma w Brzostowcu w obecnej chwili nie będzie korzystała z tego gazociągu. Będzie miała 

stację, do której będzie dowieziony gaz.  

 

Po wypowiedzi Pana Burmistrza głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Michalski dziękując 

Burmistrzowi za wyczerpującą wypowiedz. Zaznaczając, że nie na wszystkie inwestycje Burmistrz czy Rada 

Gminy ma wpływ. Podobnie jest z linią wysokiego napięcia z Kozienic do Warszawy.  
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Następnie głos zabrała Pani Małgorzata Babska-Jakubczak przedstawiając podanie od Społecznego Komitetu 

Wsi Dylew. Podanie to dotyczyło utworzenia „Koła seniora” na terenie Gminy Mogielnica. Pani Babska- 

Jakubczak wymieniła również zalety takiego stowarzyszenia. 

 

Głos zabrał Przewodniczący rady mówiąc, że wniosek ten musi zostać poprawnie złożony na sekretariat aby 

mógł następnie trafić na najbliższą komisję Oświaty i Spraw Społecznych.  

 

Następnie głos zabrała Sołtys Wioletta Lipiec zgłaszając problem nieoświetlonych przystanków we wsi 

Brzostowiec, oraz pytając, kiedy będą one postawione. 

 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący rady mówiąc, że problem ten był poruszany na ostatniej komisji. Jeśli 

chodzi o sprawę budowy przystanków jest to złożony proces. Dopóki inwestycja nie zostanie zakończona gmina 

nie może postawić przystanku. Dodatkowo gmina musi najpierw nabyć prawa do działki pod przystanek od 

właściciela a następnie z własnych środków zbudować ten przystanek. Dalszych informacji udzielił Burmistrz 

powiadamiając, że zostało wysłane pismo do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o 

doświetlenie tego skrzyżowania. Odpowiedzi jeszcze nie było w tej sprawie. Jeśli chodzi o budowę przystanków 

to droga 728  nie została odebrana pod względem technicznym. Dopiero po tym odbiorze przez Mazowiecki 

Zarząd Dróg Wojewódzkich możemy planować postawienie nowych przystanków. 

 

O głos poprosił radny Wiesław Małek, który w imieniu mieszkańców wsi Ślepowola poprosił o wyrównanie 

drogi Kolonia Tomczyce – Ślepowola. Droga ta nie jest tą drogą, na której będzie położona nawierzchnia.       

 

Głos zabrał Grzegorz Michalski mówiąc, że w podejmowanej uchwale „Zmiany uchwały budżetowej” mieliśmy 

punkt odnośnie uzupełnienia środków finansowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej m.in. 

na taki cel. Przed sesją jedna osoba zwróciła uwagę na drogę na ul. Stegny w kierunku wsi Dąbrowa. Mianowice 

droga ta zawęża się przez krzewy oraz drzewa, które przy niej rosną. Zatem korzystając z obecności Dyrektora 

ZGKiM Przewodniczący rady poprosił, aby pracownicy tego zakładu mogli wykonać zabieg przycięcia tych 

krzewów. Następnie zaznaczył że na końcu ul. Stegny po lewej strony znajdują się nierówności stworzone przez 

wyrwane drzewa, które przeszkadzają w swobodnym poruszaniu się po drodze. Przewodniczący Grzegorz 

Michalski również poprosił o załatwienie tej sprawy 

Następnie o głos poprosiła Katarzyna Zieja w sprawie usunięcia krzewów, które przeszkadzają w ruchu 

drogowym Brzostowiec – Pączew. 

Po czym został poruszony temat drogi dojazdowej do nowopowstałej firmy w Brzostowcu w sprawie jej 

wyrównania. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący rady Grzegorz Michalski gratulując Pani Beacie Haśkie za zajęcie 

drugiego miejsca w plebiscycie „ Echo dnia” w powiecie grójeckim w kategorii „ Sołtys i Sołectwo”  

 

 

17. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 
 
 
 

Protokółowała     Sekretarz obrad  Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak     Jerzy Marczak                  Grzegorz Michalski 

 


